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 کمیل یزدانی، رئیس سـابق سازمان 

علمی-دانشـجویی مهندسـی بـرق و 

دانشـجوی دکتـری مهندسـی بـرق 

دانشـگاه شهیدبهشـتی بـا تاکیـد بر 

اینکه بیش از 20 سال از شکل گیری 

ر  کشـو علمـی  یـه  د تحا ا لیـن  و ا

می گـذرد، گفـت:  »متاسـفانه بی توجهی هـای زیـادی بـه اتحادیـه 

و انجمن هـای علمـی صـورت می گیـرد، درحالی کـه مـا اتحادیه ها 

و انجمن هایـی داریـم کـه به صـورت تخصصـی روی موضوعـات 

مختلـف فعـال هسـتند، بااین حـال از ظرفیـت آنهـا چنـان کـه باید 

استفاده نمی شود.« 

او بـا تاکیـد بـر اینکـه بی توجهی هـای متمـادی به این حـوزه باعث 

شـده از یک ماه ونیـم پیـش فعالیت هایی را در راسـتای بسترسـازی 

بـرای حضـور ایـن اتحادیه هـا و اسـتفاده از نظـرات آنهـا در بدنـه 

دسـتگاه های مختلـف آغـاز کنیـم، افـزود: »ابتـدای ایـن کار بـا 

برگـزاری جلسـه ای میـان نماینـدگان مجلـس آغـاز شـده و بعد هم 

جلسـاتی را بـا نهادهـای مختلـف اعـم از وزارت علـوم داشـته ایم، 

همچنیـن هماهنگی هایـی را بـرای برگـزاری جلسـه ای بـا حضـور 

مسـئولان نهـاد مقام معظم رهبری در دانشـگاه ها انجـام داده ایم.«

 

 دولـت روحانـی از شـنیدن نظرات کارشناسـی انجمن های 

علمی خـودداری کرد

بایـد  اتحادیه هـای علمـی  اینکـه  »علی رغـم  افـزود:  یزدانـی 

نماینـده ای را در دیدارهـای دانشـجویی داشـته باشـند، در دولـت 

روحانی این مسـاله از بین رفت، هدف این بود انجمن های علمی 

کـه دیدگاه هـای تخصصی روی موضوعـات مختلف دارند، فرصتی 

برای ارائه دیدگاه هایشـان نداشـته باشـند. این امر را تقریبا در همه 

دیدارهایـی کـه طـی ایـن سـال ها برگـزار می شـد، شـاهد بودیم.«  

و  بـرق  مهندسـی  علمی-دانشـجویی  سـازمان  سـابق  رئیـس 

دانشـجوی دکتـری مهندسـی بـرق دانشـگاه شـهید بهشـتی بـه 

نزدیکـی مرکـز پژوهش هـای مجلـس و اتحادیه هـای علمی اشـاره 

و تصریـح کـرد: »ارتباطـی کـه بـا مرکـز پژوهش های مجلـس گرفته 

 شـده بـرای ایـن اسـت که در وهله اول بتوانیـم ظرفیت های موجود 

در حـوزه اتحادیـه و انجمن هـای علمـی را مطـرح کنیـم و آنهـا نیـز 

اگـر راهـکاری را بـرای شـکل گیری ایـن همـکاری در نظـر دارنـد، 

مطـرح کننـد. مرکـز نـوآوری و خانـه خـاق مرکز که ذیـل نظر مرکز 

پژوهش هـای مرکـز راه انـدازی شـده، در همین راسـتا بوده اسـت. 

همچنیـن در جلسـه ای کـه بـا نگاهـداری داشـتیم، صحبت هایـی 

در زمینـه چگونگـی اسـتفاده از ایـن ظرفیت مطـرح و درنهایت قرار 

شـد این همکاری در قالب اندیشـکده ای دنبال شـود که در مرکز 

پژوهش هـای مجلـس مسـتقر خواهـد شـد.« 

او بـا بیـان اینکـه ایـن اندیشـکده محلـی خواهـد بود تا هـم نظرات 

تخصصـی در حـوزه موضوعـات مختلـف مدنظـر مرکـز از سـوی 

اتحادیـه و انجمن هـای علمـی بررسـی شـود و هـم موضوعـات 

مدنظـر مرکـز پژوهش هـا به جامعـه کثیری از دانشـجویانی منتقل 

شـود کـه در اختیـار اتحادیه هـای علمـی هسـتند، اظهار داشـت: 

»اتحادیه هـای علمـی بـا جامعـه آمـاری بیـش از یک میلیون نفـری 

آن هم در دل مراکز آکادمیک کشـور و بدون جبهه بندی سیاسـی 

ظرفیـت بسـیار خوبـی اسـت کـه می تـوان از آن در این اندیشـکده 

اسـتفاده کـرد. بـه زودی محلـی برای اسـتقرار اتحادیه هـای علمی 

در مرکـز پژوهش هـا تعییـن خواهـد شـد.« 

یزدانـی افـزود: »همـه اتحادیه هـا حـق دارنـد در خانـه خـاق مرکز 

پژوهش هـا مسـتقر شـوند امـا طبیعتـا بـا کمبـود فضـا هـم روبـه رو 

خواهیـم بـود، از ایـن رو هنـوز نحـوه اسـتقرار اتحادیه هـا در مرکـز 

مشـخص نیسـت، بایـد به این مسـاله اشـاره کنم کـه درحال حاضر 

سـه موضوع از طـرف مرکـز پژوهش های مجلس برای بررسـی های 

علمـی در اختیـار اتحادیه هـای علمـی قرارگرفتـه کـه یکـی از آنهـا 

دربـاره محیط زیسـت اسـت.« 

او خاطرنشـان کـرد: »مجـوز اسـتقرار اتحادیه هـای علمـی در مرکز 

پژوهش هـا هفتـه گذشـته صـادر شـده و قطعـا تـا دو، سـه هفتـه 

آینـده سـاختار نهایـی برای نحوه همکاری میـان اتحادیه ها و مرکز 

پژوهش هـا نهایـی خواهـد شـد و  طبیعتا بعد از این مسـاله جزئیات 

چگونگـی اسـتقرار نماینـدگان اتحادیـه و همچنیـن نظـارت بر آنها 

مشـخص خواهد شـد.«  

 روشـنک مـرادی، دبیـر اتحادیـه انجمن هـای علمـی-

دانشـجویی مهندسـی برق، مهندسی پزشکی، مهندسی 

انـرژی و ماشـین های ریلـی کشـور درخصـوص تعاملی که 

جدیـدا بیـن مرکـز پژوهش مجلس و اتحادیـه انجمن های 

علمـی صـورت گرفتـه اسـت، گفـت: »بـا توجه به شـرایطی 

کـه اکنـون اتحادیه هـا و انجمن های علمی دارند و به دلیل 

عـدم ارتبـاط مناسـب دوجانبـه می توانـد گامـی موثر و شـروع خوبی باشـد، البته مقصر 

ایـن عـدم ارتبـاط مناسـب انجمن هـای علمـی و نهادهـای دولتـی هسـتند. بـرای بحث 

همـکاری و آغـاز حضـور دانشـجویان و فعـالان علمی-دانشـجویی در سراسـر کشـور این 

تعامـل نقطـه مثبتـی خواهـد بـود، نکتـه مهـم دیگـر اینکـه حتمـا بایـد ایـن رونـد ادامـه 

داشته باشد.« 

وی بـه بی توجهـی بـه انجمن هـا و اینکـه چگونـه دانشـجویان را از فعالیـت بازمی دارنـد، 

اشـاره و تصریـح کـرد:  »اتحادیـه انجمن هـای علمی-دانشـجویی درحال حاضـر 42 

اتحادیـه دارد و قدیمی تریـن آنهـا اتحادیـه مهندسـی بـرق بـرای سـال 1300 اسـت کـه 

پیشـینه خوبـی دارد. امـروز قریـب بـه هـزار یـا دوهـزار انجمـن علمـی فعالیـت می کنند 

کـه تنهـا در حـوزه مهندسـی بـرق 127 انجمـن در کشـور داریـم. بااین حـال متاسـفانه 

انجمن هـا و اتحادیه هـای علمـی، جایـگاه مناسـبی برای فعالیت کـردن ندارند، با  وجود 

اینکـه دانشـجویانی کـه داخـل ایـن اتحادیه هـا و انجمن هـا فعالیـت می کننـد، همگـی 

افـرادی هسـتند کـه بـه فعال بـودن در این حوزه عاقه دارند و اینکـه فعالیت های علمی 

را درکنـار آن ادامـه دهند.« 

دبیـر اتحادیـه انجمن هـای علمی-دانشـجویی مهندسـی بـرق، مهندسـی پزشـکی، 

مهندسـی انـرژی و ماشـین های ریلـی کشـور بیـان داشـت:  »اعضـای اتحادیـه و 

انجمن هـای علمـی از لحـاظ تحصیلـی و علمـی جایـگاه خوبـی دارنـد امـا درکنـار آن 

بـه انجـام فعالیت هـای علمـی هـم عاقه مندنـد. بـا وجـود چنیـن ظرفیتـی امـا توجهی 

بـه اتحادیه هـا و انجمن هـا صـورت نمی گیـرد و امتیـازات و امکاناتـی در اختیارشـان 

قـرار نمی دهنـد، حتـی شـاهدیم کـه با شـرایط کنونی کشـور، چـه از لحـاظ اقتصادی و 

چـه فرهنگـی بسـیاری از دانشـجویان عاقـه خـود را بـه فعالیـت کـردن در انجمن هـای 

علمـی از دسـت  داده انـد.« 

 همـکاری بـا مجلـس نقطـه آغـازی بـرای ازسـرگیری دوبـاره فعالیـت بسـیاری از 

انجمن هـای علمـی خواهـد بـود

مـرادی بـا تاکیـد بـر امیدبخش بودن این تعامل اظهار داشـت: »با این اوصاف انجمن ها 

سـعی می کننـد بتواننـد مجـددا فعالیت هـای خـود را از سـر بگیرنـد. همـکاری ای که با 

مجلـس صـورت می گیـرد، نقطـه آغازی برای این امر اسـت و امیدواریـم با همکاری های 

باقـی نهادهـای دولتـی و خصوصـی و حمایت هـای وزارتخانـه فعالیت هـا را ادامـه دهیم 

تـا مثمرثمر واقع شـوند.« 

وی دربـاره چالش هایـی کـه بـرای انجمن هـای علمی وجود دارد، گفـت:  »به دلیل اینکه 

چنین فعالیت هایی در دسـته فعالیت های داوطلبانه اسـت، دانشـجویانی که شـروع به 

همـکاری می کننـد، بخـش زیـادی از زمـان و انرژی خود را برای ایـن کار می گذارند. آنها 

تاش دارند دوره های آموزشـی برگزار کنند و رویدادهای متفاوتی داشـته باشـند، برای 

مثـال اتحادیـه کـه شـامل مهندسـی بـرق و رشـته های ارشـد آن می شـود، در یک سـال 

اخیـر توانسـته 15 شـماره مجلـه بـا حمایت اتحادیه مهندسـی برق منتشـر کند و شـاید 

قریـب بـه 100 دوره آموزشـی برگـزار شـده اسـت. نکتـه اصلـی، بحث ترغیـب انجمن ها 

بـه ادامـه فعالیـت و حتـی ازسـرگیری آنهاسـت، به خصـوص اینکـه به خاطـر کرونا برخی 

از ایـن انجمن هـا غیرفعـال شـده اند. همچنیـن چالـش اصلـی کـه بـا آن مواجهیم بحث 

عدم حمایـت و عدم توجـه اسـت. منظـور حمایـت صرفـا مالـی از انجمن ها نیسـت، بلکه 

هـدف عـدم جدی گرفتـن این قبیل فعالیت هاسـت.« 

مرادی تصریح کرد: »عدم حمایت های معنوی بسـیار حس می شـود. حمایت ها نسـبت 

بـه انجمن هـای علمـی و اتحادیه هـا و همـه فعـالان دانشـجویی که محدود بـه انجمن ها 

نمی شـوند و شـامل دبیـران ادوار و... نیـز می شـود. بحـث بی توجهـی یـا کم توجهـی 

نهادهـای دولتـی قابل توجـه اسـت. اسـتفاده نکـردن از نیروهـای متخصـص و جـوان 

و دارای دانـش کـه تاثیـر به سـزایی در سـطح کشـور دارنـد، موضـوع قابل ماحظـه ای 

اسـت. بـا عـدم توجـه و همچنیـن حمایت هایـی که در این چندسـال کمتر شـده اسـت، 

نتیجه ای که خواهیم داشـت، این اسـت که فعالان علمی-دانشـجویی خودشـان را تنها 

می بیننـد و از حمایت هایـی کـه بـه سمت شـان می آیـد و همکاری هایـی کـه می تواننـد 

داشـته باشـند، اسـتقبال می کنند.« 

وی دربـاره تمایـل فعـالان دانشـجویی بـه شـرکت در فعالیت هـای مربـوط بـه مرکـز 

پژوهـش مجلـس گفـت: »چـون نخسـتین باری اسـت کـه چنیـن بسـتری فراهم شـده تا 

دانشـجویان و فعالان علمی-دانشـجویی بتوانند در آن فعالیت کنند، برای این موضوع 

به شـکل مشـخص نمی تـوان نظـر داد امـا مشـخص اسـت که بـا مطرح کـردن این قضیه 

بـا دبیـران انجمن هـای سراسـر کشـور یـا دبیـران اتحادیـه اسـتقبال زیـادی از ایـن فضا 

شـده اسـت. فعالان این عرصه از اینکه این روند تداوم داشـته باشـد،  اسـتقبال خواهند 

کـرد و همچنیـن به مـرور بـه تعـداد دانشـجویانی کـه درحال حاضر مجـددا فعالیت های 

علمی-دانشـجویی را از سـر گرفته انـد، افـزوده خواهـد شـد و انجمن هـا هـم می تواننـد 

کار خـود را شـروع کننـد امـا نقطه نظـر مـن نسـبت بـه ایـن قضیـه در صـورت ادامـه دار و 

مثمرثمـر بـودن مثبـت اسـت و قطعـا می توانـد تاثیر خوبی داشـته باشـد.« 

رئیس سابق سازمان علمی-دانشجویی مهندسی برق: 

تا �ک ماه آ�نده ساختار نها�یی تعامل با مرکز پژوهش های مجلس 
مشخص خواهد شد

دبیر اتحادیه انجمن های علمی-دانشجویی مهندسی برق، مهندسی پزشکی، مهندسی انرژی و ماشین های ریلی کشور مطرح کرد 

همکاری با مرکز پژوهش های مجلس انگیزه جد�دی برای فعالیت های علمی در میان دانشجو�ان

»فرهیختگان« در گفت وگو با فعالان دانشجویی بررسی کرد

انجمن های علمی-دانشجو�یی بازوی فکری مرکز پژوهش ها می شوند

نشنیدن صدای دانشجویان در بسیاری از تصمیم گیری ها 

همیشه یکی از نقدهای مطرح شده به دستگاه های 

مختلف بوده است، موضوعی که فعالان دانشجویی 

بارها آن را به طرق مختلف به گوش مسئولان در حوزه های 

گوناگون کشور رسانده اند و حالا به نظر می رسد مرکز 

پژوهش های مجلس راهی را برای دانشجویان باز کرده 

تا نه تنها صدای آنها را بشنوند، بلکه با بها دادن به 

اتحادیه ها و انجمن های علمی، از ظرفیت آنها برای 

بررسی علمی مباحث مختلف هم بهره ببرد؛ اتحادیه ها و 

انجمن هایی که به دلیل سبک و سیاق فعالیت و همچنین 

بهره گیری از دانشجویان مقاطع مختلف می توانند 

ظرفیت خوبی برای بررسی یک موضوع از جنبه های 

مختلف علمی باشند. باز شدن مسیری برای شنیدن 

نظرات علمی دانشجویان هم می تواند نقطه قوتی 

برای فعال شدن بیش ازپیش اتحادیه ها و انجمن های 

علمی باشد و هم به تقویت فعالیت های آنها بینجامد. 

مساله ای که طبیعتا در وضعیت فعلی که همه گیری کرونا 

مشکلات جدی برای این اتحادیه ها مانند دیگر بخش های 

دانشگاهی ایجاد کرده، فرصت مغتنمی خواهد بود. در 

این گزارش سراغ برخی فعالان دانشجویی علمی رفتیم 

که در دیدار با بابک نگاهداری، رئیس مرکز پژوهش های 

مجلس حضور داشتند تا برایمان از اثرگذاری چنین 

اتفاقی در بدنه فعالیت های علمی دانشجویان بگویند. 

زهرارمضانی–فاطمهطاریبخش
 گروه دانشگاه

علیرضـا خسـروزاده، دبیـر اتحادیـه انجمن هـای 

علمـی علـوم سیاسـی کشـور دربـاره تعاملـی کـه 

بیـن انجمن هـای علمـی و مرکـز پژوهش هـای 

گفـت:  اسـت،  شـکل گیری  درحـال  مجلـس 

»ارتباطـی کـه بـا مرکـز پژوهشـکده های مجلـس 

صـورت گرفتـه، بـه ایـن دلیـل بـوده کـه پتانسـیل 

مرکـز پژوهش هـای مجلس برای دانشـجویان اسـتفاده شـود و مرکـز پژوهش ها 

بتوانـد از ظرفیـت انجمن هـای علمـی بهـره ببرد. یکی از مسـائلی که در جلسـه 

بـا نگاهـداری، رئیـس مرکـز پژوهش هـا مطرح شـد، معرفی مرکز نـوآوری و خانه 

خـاق قـوه مقننـه به عنـوان کانـال ارتباطـی اتحادیه هـا و مرکـز پژوهش هـای 

مجلـس بـود. ایـن موضـوع بـا توجـه بـه اینکـه گروه هـای مختلفـی در مجلـس 

وجـود دارنـد و اتحادیه هـا هـم در زمینـه تخصصـی خودشـان می تواننـد نظرات 

مشاورهای ارائه دهند،  بستر خوبی برای همکاری های مختلف شده است.« 

وی دربـاره اسـتفاده سـازمان های مختلـف از ظرفیـت انجمن هـای علمـی بیان 

داشـت:  »انجمن هـای علمـی وظیفـه دارنـد بـه بررسـی علمـی و واکاوی دقیـق 

مسـائل روز جامعـه بپردازنـد. از طرفـی انجمن هـای علمـی بـرای اسـتفاده از 

متخصصـان، صاحب نظـران، اسـاتید و دانشـجویانی کـه در عرصه هـای علمـی 

فعالیـت می کننـد، پتانسـیل هاییی دارنـد اما مسـئولان و دسـتگاه های اجرایی 

کمتر سـراغ متخصصان علمی رفته اند. دسـتگاه های اجرایی کشور خودشان را 

از دانشـگاه و نهاد انجمن های علمی بی نیاز می بینند. در شـرایطی که هرکدام 

از انجمن هـای علمـی در رشـته های مرتبـط ایـن ظرفیـت را دارنـد کـه بـرای حل 

مسـائل و مشـکات جامعـه بتواننـد دیدگاه هـای علمـی خود را ارائـه دهند.« 

دبیر اتحادیه انجمن های علمی علوم سیاسـی کشـور با بیان اینکه مشـکاتی 

کـه انجمن هـای علمـی بـا آن مواجـه هسـتند، تبعیض هایـی اسـت کـه گاهـی 

بیـن مسـئولان در مـورد تشـکل های دانشـجویی صورت می گیـرد، تصریح کرد: 

»مثا 16 آذر امسـال و در سـخنرانی های سـران سـه قوه و رئیس صداوسـیما به 

انجمن هـای علمـی تریبونـی داده نشـد. در صورتـی کـه انجمن هـای علمـی بـا 

بررسـی مسـائل روز جامعـه و بـا نگاهـی موشـکافانه و علمی، می توانند بخشـی 

از نظـرات خـود را بـه مسـئولان منتقل کننـد اما اکثرا این تریبون به تشـکل های 

سیاسـی رسـیده اسـت و تشـکل های علمی از آن محروم شـده اند.«

  انجمن هـای علمـی تـلاش دارنـد از مباحـث کلیشـه ای در بررسـی 

موضوعـات فاصلـه بگیرنـد

عضو شورای حمایت و نظارت بر انجمن های علمی وزارت علوم اظهار داشت: 

»یکی از چالش های اتحادیه ها این است که توجه خوبی به اتحادیه و انجمن ها 

نمی شود، از طرفی آنها پتانسیلی مناسب برای پرورش نیروهای اجرایی در کشور 

دارند؛ نیروهای اجرایی که با دیدگاه علمی و تعامل محور و به دور از غرض ورزی های 

شخصی وارد عرصه های اجرایی شوند اما به آنها کمتر توجه شده است. یکی دیگر 

از چالش هایی که در انجمن وجود دارد، این است که گاهی زمان ها بین اساتید 

و انجمن های علمی ارتباط موثر و نتیجه بخشی شکل نمی گیرد و می توان گفت 

اگر این ارتباطات تقویت شود، خیلی بهتر می توان به مسائلی برسند که مدنظر 

دارند.«  وی به عدم تمایل دانشجویان برای شرکت در فعالیت های دانشجویی 

در دوران کرونا اشاره و تصریح کرد: »همه گیری این بیماری یکی از دلایلی است 

که دانشجویان به فعالیت در انجمن های علمی رغبت ندارند اما درکل فضای 

دانشجویی در سال های اخیر میل و رغبت دانشجویان به فعالیت دانشجویی کمتر 

و کرونا نیز مزید بر علت شده است. از دلایل دیگر می توان به بحث ناامیدی که 

در جامعه دانشگاهی ما وجود دارد، نگرانی برای اشتغال و همچنین آینده کاری 

و برخی چالش هایی که درون سرفصل های درسی هستند، اشاره کرد که به این 

دلایل برخی سرفصل های درسی ناکارآمد جلوه می کنند و همه این موارد باعث 

افول فعالیت دانشجویی می شوند. این امور بی تاثیر از مشکات جامعه نیست و 

برخی اوقات فضایی که در جامعه وجود دارد، درون دانشجویان هم تاثیر گذاشته 

است.« خسروزاده درباره رغبت دانشجویان به فعالیت در مرکز پژوهش های مجلس 

افزود: »بخشی از رسالت هر فعال دانشجویی این است که نسبت به جامعه خود 

دغدغه داشته باشد واین سبب می شود که فعالان دانشجویی به دنبال آن باشند 

که نظرات خود را ارائه دهند و نهادهایی را پیدا کنند که نسبت به دستاوردهای 

دانشجویان عکس العمل نشان دهند. برخی از آنها دغدغه ای که دارند و برمبنای 

آن حرکت کرده اند در بستر جامعه دغدغه هایشان را ترویج دهند. یکی از مشکاتی 

که گاهی در این زمینه پیش می آید، این است که نهادهای علمی از توجه به 

مسائل کاربردی و روز به دور هستند اما انجمن های علمی تاش کرده اند از 

مباحث کلیشه ای فاصله بگیرند و به مسائلی توجه کنند که مستقیما با مردم، 

جامعه و مسائل کان کشوری مرتبطند.« 

 دبیر اتحادیه انجمن های علمی علوم سیاسی کشور:

خانه خلاق قوه مقننه می تواند کانال ارتباطی میان مجلس و اتحاد�ه های علمی باشد

گواهــی موقــت اینجانــب فاطمــه میرزایــی فرزنــد محمدمهــدی بــه شــماره 

شناســنامه 2۹۸0623512 صــادره از کرمــان   در مقطــع کارشناســی 

ناپیوســته رشــته مدیریــت بازرگانــی بین الملــل صــادره از دانشــگاه آزاد 

ــت. ــاقط اس ــار س ــه اعتب ــود و از درج ــان مفق ــد کرم ــامی واح اس

ــد  غامعلــی   دانشــنامه  فارغ التحصیلــی  اینجانــب  منصــوره  افضلی فــر  فرزن

ــادره  از  ــی 0072۹62577  ص ــماره  مل ــنامه 2442  و ش ــماره شناس ــه  ش ب

 تهــران  در  مقطــع  کارشناســی  رشــته  الهیــات  )فقه و حقــوق( صــادره  از  واحــد  

ــد.  ــار  می باش ــت   و فاقد اعتب ــده  اس ــود  گردی ــمال  مفق ــگاهی  تهران ش دانش

از  یابنــده  تقاضــا  می شــود  دانشــنامه  را  بــه  دانشگاه آزاد اســامی  واحــد  

تهران شــمال   به نشــانی: تهــران بزرگــراه  شــهید  بابایی)غرب به شــرق( 

ــگاه  آزاد  ــادار دانش ــوار  وف ــهید  صدوقی-بل ــان  ش ــه- خیاب ــی  حکیمی خروج

ــد. ــال  نمای ــمال  ارس ــران  ش ــد  ته ــامی  واح  اس

مــدرک فارغ التحصیلــی اینجانــب ســیدابوالفضل تقــوی فرزنــد سیدهاشــم 

بــه شــماره شناســنامه 216۸ صــادره از کــرج در مقطــع کارشناســی پیوســته 

رشــته الهیــات و معــارف اســامی – علــوم قــرآن و حدیــث صــادره از واحــد 

ــت  ــده اس ــود گردی ــماره 12۸611500573 مفق ــا ش ــرج ب ــگاهی ک دانش

ــه  ــدرک را ب ــل م ــود اص ــا می ش ــده تقاض ــد. از یابن ــار می باش ــد اعتب و فاق

دانشــگاه آزاد اســامی واحــد کــرج بــه نشــانی کــرج، رجایی شــهر، تقاطــع 

بلــوار شــهید مــوذن و اســتقال، مجتمــع دانشــگاهی امیرالمومنیــن ارســال 

نمایــد.

مدرک فارغ التحصیلی اینجانب محمد یارعلی فرزند بهرام به شماره شناسنامه 

212۹1 صادره از اهواز در مقطع کارشناسی رشته زبان و ادبیات فارسی 

صادره از واحد دانشگاهی شوشتر با شماره۸32040244230 مفقود 

گردیده است و فاقد هر گونه اعتبار میباشد. از یابنده تقاضا می شود اصل 

مدرک را به دانشگاه آزاد اسامی واحد شوشتر به نشانی شوشتر – منطقه 

شوشتر نو – بلوار دانشگاه - دانشگاه آزاد اسامی واحد شوشتر کدپستی 

6451741117 ارسال نماید.

ســند کمپانــی، ســند اصلــی و بــرگ ســبز خــودرو وانــت پیــکان مــدل ۸۸ 

بــه رنــگ ســفید – روغنــی به شــماره موتــور 114۸۸0۸2216 و بــه شــماره 

شاســی NAAA46AA۸AG0۹1۸1۹ و بــه شــماره پــاک 14 – 6۹3 ل 

76 مفقــود و از درجــه اعتبــار ســاقط مــی باشــد.

ــفید  ــگ س ــه رن ــدل ۹7 ب ــایپا 132SE م ــواری س ــودرو س ــی خ ــند کمپان س

– روغنــی بــه شــماره موتــور M13 / 60۹26۹7 و بــه شــماره شاســی 

ــام  ــاک 14 – 251 و ۸7 بهن ــماره پ ــه ش NAS421100J123۸364 و ب

ــد. ــی باش ــاقط م ــار س ــه اعتب ــود و از درج ــا مفق ــته کی ــهاب شایس ش

بــرگ ســبز خــودرو ســواری ســایپا 131SX مــدل ۹0 بــه رنگ ســفید – روغنی 

 S34122۹0۸52374 بــه شــماره موتــور 3۹50012 و بــه شــماره شاســی

و بــه شــماره پــاک 24 – 6۸۸ ق 25 بــه نــام عبدالــه ســلطانی مفقــود و از 

درجــه اعتبــار ســاقط مــی باشــد.

آگهی مزایده  عمومی
دانشـــگاه آزاد اســـلامی واحد علوم و تحقیقات در نظر دارد 15 دســـتگاه خودرو و 3 دستگاه 

موتورسیکلت مازاد خود را از طریق مزایده عمومی به فروش برساند.

1- از اشخاص حقیقی و حقوقی دعـوت به عـمل میآید از تاریخ انتشار این آگـهی به مدت 10 روز کاری 

جهت خریـد اسـناد مزایده با ارائه فیش واریزی به مبلغ 1/000/000 ریال )غیر قابل استرداد( به شماره 

حساب 0115۸60۸2300۸ به نام دانشگاه آزاد اسامی واحد علوم و تحقیقات  نزد بانک صادرات 

شعبه پونک با شناسه واریز 41۹20200000000253 به همراه معرفینامه کتبی و کارت شناسایی 

در ساعات اداری به نشانی: تهران- انتهای بزرگراه شهید ستاری شمال- به سمت حصارک- واحد علوم 

و تحقیقات-  ساختمان بلوک یک آموزشی – طبقه ششم - اتاق 601  اداره امور پیمان و مهندسی تامین 

)تلفن تماس: 44۸65131( مراجعه نمایند. 

 2- زمان تحویل پاکات تا پایان وقت اداری روز دوشنبه  مورخ 1400/11/1۸، به آدرس:  ساختمان 

علوم انسانی - طبقه چهارم شمالی دبیرخانه  اداره کل حراست خواهد بود.

3- هزینه درج آگهی در جراید و کارشناسی وسایط نقلیه فوق به عهده برنده مزایده بوده و به نسبت 

قیمت خرید هر خودرو یا موتورسیکلت محاسبه و از برنده دریافت خواهد شد و دانشگاه در رد یا قبول 

پیشنهادات دارای اختیارتام می باشد.
دانشگاه آزاد اسلامی واحد علوم و تحقیقات

اداره کل تامین و توزیع کالا و تجهیزات


